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Skolebestyrelsesmøde onsdag den 3. april kl. 17.00-20.30 

Referat 

1. Tilbagemeld fra fællesmøde mellem skolebestyrelserne i Horsens Kommune 
Fremover må der meget gerne være to personer, som deltager i møderne. Vi 
mangler én, som kan repræsentere Langmarkskolens skolebestyrelse.  
Anja Nielsen meldte sig. 
 

2. Tilbagemelding fra Folkeskoleforum den 21/2-2024 
Emil Wester Hansen og Christian Falstrup deltog i mødet.  På mødet var fokus på 
elevernes trivsel i folkeskolen. Drøftelserne tog blandet andet afsæt i gennemførte 
elevinterviews. 
 

3. Konvertering af understøttende undervisning til flere voksne i 
fagundervisningen til skoleåret 2024-2025. Ny ansøgning 
Modellen som vi har haft i indeværende skoleår fastholdes til skoleåret 2024/2025, 
jf. udsendte model. 
 

4. Elevråd 
DLE 
Der har været tre temaer på sidste møde i februar, jf. nedenstående 
Evaluering af casinodagen, som får stor ros. Endvidere drøftede elevrådet, hvordan 
man er en god ven og under eventuelt blev der ønsket en ny rutsjebane til 
skolegården. 
 
DME 
Det mellemste elevråd ønsker, at vi genindfører fed fredag og en fælles dag for 
mellemtrinnet. 
 
DSE 
DSE er i gang med at planlægge en aktivitetsdag til næste uge. Dagen er bygget op 
med 22 hold, som er sammensat på tværs af 7.-9. klasse. 
Der er to elevrådsmøder tilbage i dette skoleår. Elevrådet drøfter fortsat muligheden 
at arrangere en skolefest kommende skoleår. Der er stor opbakning fra 
skolebestyrelsen ift. at den gennemføres. 



Udover ovenstående er der gennemført skolevalg. 
Mathilde nævner, at de store elever gerne byde sig til med aktiviteter fra yngre 
elever. 
 

5. Børne- og Undervisningsministeriets anbefalinger om skærmbrug samt 
brugen af PC’ere på Langmarkskolen 
Vi har i juni 2022 drøftet brugen af pc-ere, men der blev ikke lavet princip på 
daværende tidspunkt. På baggrund af de nye anbefalinger, som er udsendt fra 
Styrelsen for undervisning og kvalitet er der behov for at vi laver dem og drøfter 
skærmbrug med det pædagogiske personale. Principperne skal tage højde for både 
skærmbrug i en kvalitativ - og kvantitativ sammenhæng. Ledelsen laver udspil til 
principper, som viderebehandles på et af de kommende bestyrelsesmøder. 
Anbefalingerne til brug af skærm i grundskolen sendes med ud, når punktet sættes 
på igen. 

 
6. Principper for brugen af mobiltelefoner – rev. Udkast 

Skolebestyrelsen italesætter, at der er mange børn, som bruger mobiltelefoner, når 
de går fra morgen-SFO til skole. 
Mobiltelefonerne fylder meget i 12-pausen i udskolingen. Skolebestyrelsen ønsker, 
at vi laver mobilfri i 12-pausen. Princippet justeres med denne ændring og skolen 
vurderer, hvornår det er hensigtsmæssigt at igangsætte det. 

 
7. Skoleflytningen – kort tilbageløb fra Kubens analyse 

Der arbejdes pt. på fem scenarier. Skolen afventer den videre politiske behandling 
og holder skolebestyrelsen orienteret, når der er nyt.  
 

8. Skoleudviklingsplan og prioriteringer skoleåret 2024-2025 
Gennemgang af rammen for skoleudviklingsplanen kommunalt og lokalt på 
Langmarkskolen.  
Skolen fire indsatsspor for kommende skoleår er: 

• Virksomme indsatser 

• Selvsikker læsestart i indskolingen 

• Skolekultur og det pædagogiske værtskab 

• Rediaktisering og praksisfaglighed 
 

9. Parkeringsforhold v. SFO’en og trafikforhold Nørrebakken/Langmarksvej 
Der er ofte udfordringer ved P-pladsen ved SFO-en. Endvidere er der behov for 
drøftelse af fodgængerfeltet ved Nørrebakken (der, hvor der ikke er skolepatrulje) 
Bestyrelsen henvender sig til forvaltningen (Allan Lyng Hansen) med henblik på et 
besøg på et af de kommende skolebestyrelsesmøder. 
 

10. Diverse 
a. Skolestartere 2024/25 

Status på skolestartere, jf. uddelt bilag til børnehaveklassen samt drøftelse af 
de indsatser, som vi har haft ift. rekruttering. 
Der er optaget 58 elever til team Danmark klasserne. 52 af eleverne er til 
kommende 7. klasse.  

b. Skoleårets planlægning 



• Ny ernæringsassist ansat pr. d. 1.5.2024. 

• Der bliver ansat en pædagog mere i en projektstilling grundet 
udrulning af flere projektmidler 

• Der laves stillingsopslag på to nye lærere 
 

11. Evt. 
a. Ønsker til punkter på kommende dagsordener 

i. SFO 
ii. Evaluering af Den Røde Tråd efter første ’rul’ 
iii. Berlin-turen – elevernes egenbetaling dækker ikke længere for 

udgifterne 

 


